## Notice of Public Health Procedures



## 公共健康须知

Face coverings may be required in immigration court spaces, including the courtroom.

您可能会被要求在移民法院区域 带口罩,包括法庭上。

**Social distancing** practices are in place. Maintaining a distance of six feet from those with whom you do not live is required.

保持社交距离。 必须和不与您同住的人保持 六英尺的距离。

Be prepared – have a mask available.

做好准备——准备好口罩。

As necessary and when appropriate, individuals with medical conditions that prevent them from wearing a face covering should alert the judge to their situation.

在必要和适当的情况下,因身体状况而无法 戴口罩的个人应将此情形告知法官。

To maintain distancing while best facilitating hearings, you may be asked to move or leave a particular area.

为了确保在举行听证会的同时保持距离,您可能会被要求离开特定的区域。

Please follow instructions from staff or on signs that direct you to a specific area or seat. If instructed to sit in a particular location, do not switch seats until you are informed by court staff that it is permissible.

请遵循工作人员的指示或指示您前往特定区 域或座位的标志。 如果您被指示坐在特定的 位置,请不要在法庭工作人员准许之前更换 座位。 Waiting times to enter the building, an elevator, and EOIR space may be significantly longer than usual or expected.

进入大楼、电梯和移民审查执行 办公室的等待时间可能比平时或 预期时间长很多。

Keeping such possible wait times in mind—make arrangements to arrive to the courtroom on time.

切记可能的等待时间——妥善安排您的日程以 准时到达法庭。

## **Limited attendance** practices are in place.

人数限制。

Please do not bring people with you into EOIR space unless they are required to be present for your hearing.

除非相关人士必须出席您的听证会, 否则请不要带人进入移民审查执行办公室。

Building and immigration court attendance policies will apply.

大楼和移民法庭出勤政策对所有人适用。

For specific information about your case, visit the Automated Case Information Portal or call 800-898-7180 and enter the registration number associated with your case. 想了解有关您案例的具体信息,请访问自动案例信息门户,或致电 800-898-7180 并输入您的案例注册号。

For information about immigration court proceedings and resources to assist you with your case, please visit the Immigration Court Online Resource (ICOR).

想了解有关移民法庭诉讼程序以及有关帮助您处理案件的资源的信息,请访问移民法庭在线资源 (ICOR)。

Last updated: July 2021 最新更新: 2021年7月